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З А П И С Н И К  
са 4. сједнице Комисија за припрему избора Сaвјета министара БиХ  

 
Сједница је одржана дана 28.02.2007. године сједница је почела у 15,00 часова. 

            Сједници су присуствовали чланови Комисије: Хаџи Јован Митровић, Бранко Докић, Сефер 
Халиловић, Мирко Околић, Рифат Долић, Јерко Иванковић Лијановић, Лазар Продановић, , Азра 
Алајбеговић и Халид Гењац.                
 Чланови Комисије Златко Лагумџија Јерко, Драган Вранкић и Винко Зорић су најавили 
одсуство.  
 Сједници је присуствовао Милан Зјајић, који је обављао послове секретара Комисије и Алма 
Тајић запослена у Секретаријату ПС БиХ и студент стажиста Ајдин Брчаниновић. 
    
 Сједница је завршена у 18,00 часова.                                                                            
 
 
          

Комисија је једногласно прихватила у позиву предложени, сљедећи:  
 

Д Н Е В Н И   Р Е Д :   
 

1. Верификација Записника са треће сједнице одржане 06., 07. и 08. фебруара 2007. године; 
2. Разматрање подобност и давање мишљења – препоруке за потврђивање замјеника министара у 

Савјету министра БиХ; 
3. Текућа питања. 

  
 

Ад. 1. Верификација Записника са треће сједнице одржане 06., 07. и 08. фебруара 2007. године; 
  Без примједби, цијенећи да је саставни дио Записника и стенограм који треба бити урађен, 
Комисија је једногласно усвојила Записник са треће сједнице. 
 
Ад. 2. Разматрање подобност и давање мишљења – препоруке за потврђивање замјеника 
министара у Савјету министра БиХ; 

  
Први је приступио Веселин Пољашевић, замјеник министра комуникација и транспорта. 
Након увида у пристигле материјале, спроведене расправе и након што је именовани замјеник 

министра одговарао на питања чланова Комисије. 
Члан Комисије Јерко Иванковић Лијановић питао га је шта он мисли о постојећем Уговору о 

транспортним дозволама, као и шта он мисли о транспарентности додјеле дозвола за превоз  робе из 
иностранства у БиХ? 

Слиједећи је питање постављао члан Комисије Халид Гењац, који га је питао да ли ће те 
обавијестити ПСБиХ о ЦЕМТ дозволама, и поднијети Извјештај о овом питању Парламентарној 
Скупштини БиХ? 

Мирко Околић питао га је како ће се заложити као Замјеник министра да горе поменути 
Извјештај буде изнесен пред ПСБиХ, као и рок у којем ће овај Извјештај бити изнесен пред ПСБиХ? 
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Наредни члан Комисије који је питање постављао је Лазар Продановић који га је питао када ће 

се изградити Коридор 5-Ц, као и надлежност за његову изградњу, такође, питао га је колико ће 
километара Коридора 5-Ц бити изграђено у периоду његовог мандата од четири године, као и каква ће 
бити његова улога у доношењу одлука које се односе на активности везане за изградњу Коридора 5-Ц? 
Члан Комисије Лазар Продановић,  питао  га је још, да ли ће допунити свој имовински картон? (веселин 
Пољашевић је допунио свој имовински картон изјавом о штедњи од 9.100,00 КМ)  

Члан Комисије Рифат Долић га је питао какав је његов план рјешавања монопола у 
телекомуникацијама, као и шта он мисли чему треба дати предност државном или ентитетском интересу 
поводом овог питања, и шта он мисли о стању жељезничког саобраћаја у БиХ? 

Слиједећи члан Комисије који му је питање постављао је Азра Алајбеговић која га је питала какво 
је стање Коридора 5-Ц са државног аспекта, као и са ентитетског гледишта, те да ли треба питање 
изградње Коридора 5-Ц ријешавати путем концесије, и можеш ли одредити неки ближи рок за изградњу 
Коридота 5-Ц? 

  I/1. Комисија је већином гласова, са пет гласова ''за'', без гласова ''против'' и два ''уздржана'', 
утврдила да Веселин Пољашевић испуњава све услове прописане Законом о Савјету министара БиХ и 
Пословником Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ за именовање на функцију 
замјеника министра комуникација и транспорта у Савјету министара БиХ.  

I/2. Комисија је препоручила Представничком дому Парламентарне скупштине Босне и 
Херцеговине да потврди именовање Веселина Пољашевића за замјеника министра комуникација и 
транспорта у Савјету министара Босне и Херцеговине.      

  
Затим је приступио Сенад Шепић, замјеник министра цивилних послова.  
Након увида у пристигле материјале, спроведене расправе и након што је именовани замјеник 

министра одговарао на питања чланова Комисије. 
Члан Комисије  Рифат Долић га је питао како мисили ријешити проблем дискриминације бивших 

припадника Војске Аутономне покрајине Западна Босна, те који је главни разлог зашто нема законске 
регулативе ове области? Такође, питао га је који степен образовања има, и чиме мисли надомјестит 
недостатак искуства из области којом се намјерава бавити с обзиром на његове године живота и како то 
да је дошло до промјене одлуке ЦИК-а када је у питању његов сукоб интереса? 

Азра Алајбеговић питала га је да ли су сазрели услови за формирање министарства из области 
здравства, науке и обрзовања на ниво БиХ, зна ли који су то Основни принципи-постулати Болоњске 
декларације?   

II/1. Комисија је већином гласова, са шест гласова ''за'', једним гласом ''против'' и два ''уздржана'',  
утврдила да Сенад Шепић испуњава све услове прописане Законом о Савјету министара БиХ и 
Пословником Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ за именовање на функцију 
замјеника министра цивилних послова у Савјету министара БиХ. Против је гласао Рифет Долић, који је 
образлажући разлоге таквог става истакао како сматра да је именовани замјеник министра у сукобу 
интереса и да кандидату за позицију замјеника министра није довољна ''партијска школа''.  

II/2. Комисија је препоручила Представничком дому Парламентарне скупштине Босне и 
Херцеговине да потврди именовање Сенада Шепића за замјеника министра цивилних послова у Савјету 
министара Босне и Херцеговине.    

 
Затим је приступио Игор Црнадак, замјеник министра одбране за политику и планирање.  
Након увида у пристигле материјале, спроведене расправе и након што је именовани замјеник 

министра одговараo на питања чланова Комисије. 
Члан Комисије Јерко Иванковић Лијановић питао га је да ли су О.С.БиХ спремне да одбране 

државни суверенитет и територијални интегритет БиХ  уколико би дошло до оружаног напада од стране 
неке сусједне земље, и шта мисли да ли БиХ издваја превише новца за област одбране? 

Халид Гењац га је упитао да ли он процјењује да ли ово министарство у овом саставу може БиХ 
довести до чланства у НАТО, да ли ти као будући замјеник министра може убрзати тај пут, путем 
унапријеђења односа са људима из средине у којој дјелује?    

III/1. Комисија је већином гласова, са седам гласова ''за'', без гласова ''против'' и два ''уздржана'', 
утврдила да Игор Црнадак испуњава све услове прописане Законом о Савјету министара БиХ и 
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Пословником Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ за именовање на функцију 
замјеника министра одбране за политику и планирање у Савјету министара БиХ.  

III/2. Комисија је препоручила Представничком дому Парламентарне скупштине Босне и 
Херцеговине да потврди именовање Игора Црнадка за замјеника министра одбране за политику и 
планирање у Савјету министара Босне и Херцеговине.                 

             
Цијенећи наведено, Комисија је констатовала да су сви именовани замјеници министара у Савјету 

министара БиХ добили подршку за именовање и предложила је Представничком дому да потврди 
њихово именовање чиме би се стекли сви услови да преузму дужност. 

 
За извјестиоца на сједници Представничког дома именује се предсједавајући Комисије Халид 

Гењац.   
   
Ад. 3. Текућа питања. 
 Како није било других питања предсједавајући је у 18,00 часова закључио сједницу.   
 
Напомена: Саставни дио овог Записника је и неауторизовани транскрипт који сачињава Заједничка 
служба ПС БиХ. 
 
 
        СЕКРЕТАР КОМИСИЈЕ                                                       ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ КОМИСИЈЕ 

                    Милан Зјајић                                                                                Халид Гењац 
           


